

CATALO

100% AUSTRALIAN Royal Jelly

CONTAIN 1.1% ACTIVE 10-HDA

Active
10-HDA

11

45 SOFTGELS
Dietary Supplement

CATALO Australian Royal Jelly (1.1% 10-HDA) is collected from an unpolluted area in Australia and is processed with advanced technology in order to keep the integrity of the bioactive ingredients. Each softgel contains standardized 1.1% Active 10-HDA, the major bioactive components of Royal Jelly, that strengthen immunity and promote general health. Its high content of proteins are essential for healthy metabolism, increase energy and stamina, reduce stress and promote collagen production in skin, hence promoting general wellness and skin beauty.

Main Functions:

- Support beauty and longevity
- Promote immune system
- Relieve fatigue and improve sleeping quality
- Support endurance and vitality

Suitable for: Support beauty and longevity, dry skin, poor memory, grey hair, appearance of wrinkles and dark spots, always feel tired, not sleeping well, stressed, enhance immunity, for healthy metabolism, periodic discomfort, for men to improve energy, strength and stamina



SCAN and Discover More
About This Product!
立即掃描，瀏覽更詳盡的產
品資訊及功效！

CATALO



100% 澳洲 蜂皇漿精華 AUSTRALIAN ROYAL JELLY

每粒含**550**毫克天然蜂皇漿

滋潤皮膚，延緩老化
提升免疫力，保持身體健康
紓緩壓力，消除疲勞

Active
10-HDA
11

45粒
天然營養補充食品
澳洲製造

Nutrition Information

Serving Size: 1 Softgel (1430mg)
Servings Per Container: 45

Amount Per Serving

Australian Natural Royal Jelly **550mg**
(Standardized 1.1% Active 10-HDA
(10-Hydroxydecenoic acid))

Energy (kcal)	9	Carbohydrates (g)	0.1
Total Fat (g)	0.9	- Sugars (g)	0.1
- Saturated Fat (g)	0.3	Protein (g)	0.3
- Trans Fat (g)	0	Sodium (mg)	2.5

Serving Directions For age 40 or above, take 1 softgel 2-3 times daily.
For age below 40, take 1 softgel 1-2 times daily.
Take after meal.

Ingredients Australian Natural Royal Jelly (Standardized 1.1% Active 10-HDA)
Other ingredients: Natural Soybean Oil, Gelatin (Softgel), Vegetable Oil, Humectant (Glycerol), Glazing Agent (Natural Beewax), Purified Water, Emulsifier (Natural Soy Lecithin). Contains Soy and Sulphites

Storage Keep in a dry and cool place. Avoid direct sunlight.
Store in refrigerator (4°C) after opening

Net Weight 64.4g (1430mg x 45 softgels)

Best Before Shown on box (End MM/YYYY)

This product is made from natural sources and may have color variation. This is a normal phenomenon and does not affect product quality.
Consult doctor before use if you are having flu or allergic to bee products

Made in Australia

Manufactured by cGMP certified facility
for CATALO Naturals (Australia) Pty Ltd
48 Ada Street, Taringa QLD 4068
Asia-Pacific Distributor: CATALO Natural Health Foods
5/F, Suite C, 15 Cheung Shun St., Hong Kong
Customer Hotline: (852) 3556 8686

CATALO.COM



Product Code
821007

CATALO澳洲蜂皇漿精華(1.1% 10-HDA)

採用澳洲無污染優質天然蜂皇漿，經高科技製成高純度蜂皇漿精華，其有效成分10-HDA達標準化1.1%。10-HDA是一種稀有的珍貴物質，亦是蜂皇漿功效的主要來源。蜂皇漿含多種人體所需營養，可以增強新陳代謝，細嫩皮膚，延緩老化，讓皮膚頭髮更美麗健康。它更能增強體力、消除疲勞、提升免疫力及活化細胞，並具抗氧化功效，有助維持心血管健康。

主要功效：

- 豐胸提臀，滋潤皮膚，延緩老化，改善面部雀斑及黑斑
- 提升人體免疫力，保持身體健康
- 紓減壓力，促進睡眠，補充體力，消除疲勞
- 提升男士活力，更持久更好精神

適用人士：保持青春長壽，感到疲倦或精神不足，睡眠不佳，增強抵抗力，健康新陳代謝，女性週期不適，皮膚乾燥，多皺紋及雀斑，白髮早現，記憶力衰退，男士增強體力和耐力

建議食法	40歲或以上：每天2-3次，每次1粒。40歲以下：每天1-2次，每次1粒。請於餐後服用
成分	澳洲天然蜂皇漿(標準化1.1% 10-HDA) 其他成分：天然大豆油，骨膠原膠囊(明膠)，植物油，水份保持劑(甘油)，上光劑(天然蜂蠟)，淨水，乳化劑(天然卵磷脂)。含大豆及亞硫酸鹽
保存方法	請放於乾燥及陰涼地方，避免陽光直接照射。開封後，請存放於雪櫃內(4°C)以保持新鮮度
內容量	64.4克 (1430毫克 x 45粒)
此日期前最佳	如盒所標示(月/年底)

此產品源自天然成分，顏色深淺略有差異或變化屬正常現象，不影響產品質素。
感冒期間或對蜂產品敏感人士服用前請先諮詢醫生意見

CATALO 客戶服務熱線：(852) 3556 8686

網頁：CATALO.COM

產品編號 821007